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امام جمعه اردبیل: به جمع آوری لغات اصیل ترکی اقدام نموده ام/ تاسیس فرهنگستان زبان
آذری را در خواس...

بنده با شناسایی عوامل پان فارسیسم در استان، اجازه کوچکترین حرکت نژادپرستانه را به آنها نداده ونخواهم داد

/خبرگزاری آران
خبرگزاری آران/سرویس ایران

همایش بزرگ پرسمان هویت توسط موسسه فرهنگی هویت وبا همکاری دانشگاه آزاد اسلامی واحد مشگین شهر برگزار شد.

به گزارش آران نیوز به نقل ازاهراب نیوز، دکتر سید حسن عاملی در همایش بزرگ پرسمان هویت در دانشگاه آزاد اسلامی واحد مشگین شهر گفت: بحث هویت و ناسیونالیسم تاجایی که در خدمت

جامعه برای رسیدن به سعادت باشد مورد قبول واحترام است، ولی در قالب فکری سیاسی، امری مردود ومنسوخ می باشد.افراط در بحث ناسیونالیسم باعث بوجود آمدن تشکل های نژاد پرستی در

جامعه امروزی ما شده است بحث هایی مانند نژاد اصیل در میان تمامی اقوام دنیا ،زهی خیال باطل است چرا که با اختلاط و امتزاج اقوام در لشکرکشی ها و کشورگشایی های گذشته ، بحث نژاد

اصیل منتفی است. ایشان در سوال دیگر حاضرین با عنوان،چرا زمانی که از هویت بحث میشود بعضی از مسئولین دولتی با دیده امنیتی به مسئله مینگرند؟ گفت: بنده انتقاد وسوال شما را قبول

داشته و مسئولین را به اصلاح نگرش در این زمینه دعوت می نمایم.

دکتر عاملی در بحث هویت با اشاره به اصل زبان مادری تصریح کرد: بنده در تمامی جلسات شورای فرهنگ عمومی تاکید داشته ام که مسئولین طوری برنامه ریزی نمایند که اصالت زبان آذری از بین

نرود و حتی شخص بنده به جمع آوری لغات اصیل زبان ترکی اقدام نموده ام و در سفر اخیر آقای لاریجانی به استان اردبیل، تاسیس فرهنگستان زبان آذری را در خواست نمودام .دولت نیز بایستی در

حفظ هویت تمامی اقوام ایرانی از جمله زبانهای محلی وقومی جدیت نشان دهد.

دکتر عاملی در پاسخ به یکی از سوال حاضرین با این عنوان، چرا پان فارسیسم سعی دارد در ایران هویت سایر اقوام را از بین ببرد؟ گفت: بنده با شناسایی عوامل پان فارسیسم در استان، اجازه

کوچکترین حرکت نژادپرستانه را به آنها نداده ونخواهم داد. بنده از جمله کسانی هستم که در تشویق خانواده ها در صحبت کردن با فرزندانشان به زبان ترکی پیش قدم بوده ام. بنده در تمامی

جلسات شورای فرهنگ عمومی تاکید داشته ام که مسئولین طوری برنامه ریزی نمایند که اصالت زبان آذری از بین نرود و حتی شخص بنده به جمع آوری لغات اصیل زبان ترکی اقدام نموده ام .

ایشان درپاسخ سوال دیگر یکی از حاضرین با این عنوان که چرا زبان رسمی ما زبان فارسی می باشد و چرا زبان ترکی رسمی نشده ودر مدارس تدریس نمی شود؟ گفت: این بحث ریشه تاریخی دارد

اگر به تاریخ نگاه کنیم حکومتها و شعرای ترک زبان ازجمله سلجوقیان، صفویان و قاجاریان در تمامی امور کتابت به زبان فارسی توجه نموده اند و مهمتر از همه قانون اساسی کشورمان است که

همگی آن را تایید کرده و به آن رای داده ایم و رسمی شدن سایر زبان ها اگر از طریق همه پرسی مورد تایید مردم قرار گیرد رسمی شدن وحتی تدریس آنها مانعی ندارد چون ما دراین مملکت اسلامی

به دموکراسی ارزش قائلیم.

ایشان در خصوص سوال دیگری با عنوان،چرا زمانی که از هویت بحث می شود بعضی از مسئولین دولتی با دیده امنیتی به مسئله مینگرند؟ گفت: بنده انتقاد وسوال شما را قبول داشته و مسئولین را

به اصلاح نگرش در این زمینه دعوت می نمایم.

در پایان دکتر عاملی گفت: با پرهیز ازمسایل تعصبی وایجاد همدلی و وحدت ومهمتر از همه با فراهم آوردن وثوق برای نظام، می توان بر تمامی مشکلات پیش آمده در خصوص حقوق اقوام فائق

آمد.

پایان پیام.
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